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VERSLAG INTERRADENOVERLEG 8 FEBRUARI 2024 

 

Start: 19u30 

Locatie:  Cafetaria – GC Felix Sohie 

 

Aanwezig: Carmen, Rob, Erwin, Els, Sofie, Marjon, Gilberte, Chris, Pieter en Ben 

 

 

Verslag 

 

1. Terugkoppeling vorige vergadering  (08/11/2023) 

Er werden geen bedenkingen of opmerkingen bezorgd, het verslag wordt goedgekeurd.  

 

 

2. Evaluatie nieuwjaarsreceptie ‘Klinken op 2024!’ 

Erwin maakt de bedenking dat de receptie in principe een organisatie van de raden is, maar hij 

stelt vast dat er jaar na jaar minder afgevaardigden van de raden aanwezig zijn om te helpen. 

Kunnen we dit dan nog een activiteit van de raden noemen?  

 

Naar volgend jaar toe is het een goed idee om even stil te staan bij de activiteit en de rol die de 

raden er in (kunnen) opnemen. 

 

Chris geeft aan dat het aanvangsuur niet duidelijk gecommuniceerd is, er werden 2 verschillende 

uren gecommuniceerd.  

 

Er wordt opgemerkt dat er wel vaker af en toe fouten in de communicatie sluipen. De suggestie 

wordt gedaan om communicatie op voorhand te laten nalezen door vrijwilligers. Ben stuurt de 

suggestie door naar de communicatiedienst. 

 

 

3. Doendersbudget – planning ’24-‘25  

Ben heeft een planning opgemaakt voor de nieuwe editie van het Doendersbudget, gebaseerd op 

de planning van de eerste editie. Het betreft enkel het planningsjaar aangezien de planning van 

het uitvoeringsjaar erg  afhankelijk is van de projecten die verkozen worden. 
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PLANNING DOENDERSBUDGET ’22-‘23 

Datum Actie 

15-02-2022 Aankondiging Doendersbudget 

01-03-2022 Start indienperiode 

23-03-2022 Feedbackmoment Toetsingsgroep 

30-04-2022 Deadline indienperiode 

01-05-2022 Start selectieperiode – controle ingediende voorstellen 

08-06-2022 Bijeenkomst Toetsingsgroep – opmaak shortlist 

01-07-2022 Start publieksbevraging  

19-09-2022 Einde publieksbevraging 

11-10-2022 Opmaak advies Toetsingsgroep geselecteerde projecten 

04-11-2022 Bekendmaking winnende projecten 

12-12-2022 Opstartvergadering met wijkcomité Ten Trappen 

24-02-2023 Start aanplanting nieuw plantgoed ism de buurtbewoners 

08-03-2023 Opstartvergadering met Kristin voor graffitiproject 

16-03-2023 Bevraging toetsingsgroep voor aanpassing voorstel graffitiproject 

24-04-2023 Start plaatsing paaltjes en boekenruilkast 

10-05-2023 Start bevraging voor keuze artiest graffitiproject 

01-06-2023 Bekendmaking winnende artiest graffitiproject 

25-06-2023 Wijkfeest Ten Trappen 

27-06-2023 Start werken graffitiproject 

08-07-2023 Inhuldiging graffiti  

   

VOORSTEL PLANNING DOENDERSBUDGET ’24-‘25 

Richtdatum Actie 

19-02-2024 Aankondiging Doendersbudget 

01-03-2024 Start indienperiode 

Eind maart – begin april Feedbackmoment Toetsingsgroep 

30-04-2024 Deadline indienperiode 

01-05-2024 Start selectieperiode – controle ingediende voorstellen 

Begin juni Bijeenkomst Toetsingsgroep – opmaak shortlist 

09-06-2024 Europese verkiezingen 

01-07-2024 Start publieksbevraging 

13-09-2024 Einde publieksbevraging 

13-10-2024 Gemeenteraadsverkiezingen 

Midden oktober Opmaak advies Toetsingsgroep geselecteerde projecten 

04-11-2024 Bekendmaking winnende projecten 

Vanaf december 2024 Opstartvergaderingen met verkozen indiener(s) 

Januari 2025 Start uitvoering project(en) 

 

De vergadering gaat akkoord met het voorstel voor de planning, maar geeft aan dat het belangrijk 

is om ook in de Hier Hoeilaart te staan zodat de aankondiging zo ruim mogelijk verspreid wordt. 

Ben pikt het morgen meteen op met de communicatiedienst en koppelt terug naar de raad. 

 

 

 



3 
 

Toevoeging aan het verslag op 22/02/2024: 

 

Na overleg met de communicatiedienst blijkt de vooropgestelde planning voor 2024 niet 

haalbaar. In overleg met de dienst werd een nieuwe planning opgemaakt: 

 

Richtdatum Actie 

Maart 2024 Teaser  

30/04/2024 Aankondiging Doendersbudget in Hier Hoeilaart 

13/05/2024 Start indienperiode 

09/06/2024 Europese verkiezingen 

18/06/2024  Feedbackmoment Toetsingsgroep 

30/06/2024 Deadline indienperiode 

Juli - augustus Start selectieperiode – controle ingediende voorstellen 

September Bijeenkomst Toetsingsgroep – opmaak shortlist 

1/10/2024 Start publieksbevraging 

13/10/2024 Gemeenteraadsverkiezingen 

1/11/2024 Einde publieksbevraging 

5/11/2024 Opmaak advies Toetsingsgroep geselecteerde projecten 

8/11/2024 DEADLINE HIER HOEILAART 

December Bekendmaking winnende projecten 

Januari 2025 Opstartvergaderingen met verkozen indiener(s) 

Februari 2025 Start uitvoering project(en) 

 

 

Pieter stelt voor om een actie op poten te zetten om de aandacht te trekken op het 

Doendersbudget. De raad vindt dat een leuk idee dat extra aandacht op het project kan vestigen. 

Ben bespreekt intern en werkt een voorstel uit. In overleg met de communicatiedienst wordt dit in 

handen van de stagiair van de communicatiedienst gelegd om iets uit te werken. 

 

Chris laat weten dat de flyer voor de Duurzame Doendersdag nog in druk moet gaan en dat de 

achterkant voorlopig nog blanco is. Het zou een optie kunnen zijn om daar een aankondiging op te 

laten drukken voor het Doendersbudget. Ook op Verenigingendag promo voeren is een goed idee! 

Terugblikken op de projecten van vorig jaar in de promotie zodat mensen de voorbije 

verwezenlijkingen kunnen zien. 

 

Jurysamenstelling; Ben stelt de vraag aan beide projectwinnaars van de eerste editie of ze graag in 

de jury zouden zetelen. Indien verkozen zou Alicia Laureys geen jurylid meer kunnen zijn, mee te 

nemen indien de situatie zich voordoet.  

 

We prikken alvast de data voor samenkomst van de jury: 

- 27 maart om 20u – feedbackmoment indieners 

- 13 juni om 20u – opmaak shortlist 

 

Aandachtspunt bij afronding van projecten na uitvoeren; jury uitnodigingen op officiële 

momenten.  
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4. Nieuws uit en vragen van de adviesraden 

 

4.1 Cultuur: Iedereen Felix op 2 maart – stand van zaken 

Het programma staat online en krijgt meer en meer vorm;  

https://hoeilaart.be/nieuws/iedereen-felix 

https://hoeilaart.be/activiteiten/iedereen-felix 

 

Els en Sofie geven een snel overzicht van de activiteiten. Er zullen een 30-tal deelnemende 

verenigingen en organisaties zijn. De cultuurraad plant die dag ook een inspraakmoment voor hun 

memorandum. 

 

De suggestie wordt herhaald om nieuwe inwoners een uitnodiging te bezorgen. Daarvoor is echter 

een college-akkoord nodig. Ben is zelf in verlof volgende week, maar bekijkt vrijdag of het haalbaar 

is om dat nog op tijd rond te krijgen. 

 

Erwin geeft aan dat verwelkoming nieuwe inwoners vaak gekoppeld wordt aan een evenement, 

maar dat maakt dat er geen afsluitende babbel mogelijk is. Een aandachtspunt om mee te nemen 

wanneer de verwelkoming ingepland wordt. 

 

Ben haalt aan dat er gespeeld is met het idee om gidsen in te schakelen om mensen rond te leiden 

in het gebouw. Marjon suggereert om leerlingen van Vonk te betrekken. Het idee moet nog 

uitgewerkt worden, indien het concreet vorm krijgt en er een oproep wordt gelanceerd denken 

we zeker ook aan de leden van het interradenoverleg. 

 

De week na Iedereen Felix staat het gemeenschapscentrum in het teken van de Duurzame 

Doendersdag Lente-editie. Met onder andere de zwerfvuilactie, repair-café, fashionswap en info 

over duurzaamheid en klimaat. Ook film in de avond en kinderanimatie in de namiddag.  

Aangezien er nog onzekerheid heerst over editie oktober naar aanleiding van de verkiezingen is er 

geopteerd om ook een voorjaarseditie te organiseren.  

 

4.2 Cultuur: Uitreiking Hoeilaartse Parel 2024 

De verkiezing voor de Hoeilaartse Parel is lopende. Er zijn 7 genomineerde verenigingen en 14 

genomineerde individuen. Dit jaar is een overgangsjaar aangezien het reglement niet meer 

helemaal klopt, alle suggesties worden meegenomen naar een aanpassing van het reglement voor 

de komende edities. 

 

Suggesties vanuit de raad: 

- Fact checking doen bij de genomineerden zodat mensen terecht erkend worden. Sommige 

motivaties zijn nu heel opgeblazen en soms niet altijd helemaal correct.  

 

- Breder opentrekken naar de bevolking en niet beperken tot de erkende 

cultuurverenigingen. 

 

https://hoeilaart.be/nieuws/iedereen-felix
https://hoeilaart.be/activiteiten/iedereen-felix
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4.3 GROS: Memoranda van de adviesraden – afstemming 

Op vraag van de GROS overlopen we kort de verschillende raden en hun plannen mbt opmaak 

memorandum.  

 

GROS: Gros is aan het schrijven, hoopt tegen april te publiceren. 

Cultuur: wil in maart input verzamelen, geschreven memorandum tegen 10 mei. 

Milieu: memorandum afgewerkt voor het einde van 2023 en reeds bezorgd aan alle 

gemeenteraadsleden. Ook het memorandum van Natuurpunt is al een half jaar klaar wordt 

momenteel verspreid. Chris roept op voor een tijdige publicatie, mei is volgens hem erg laat. 

Mobiliteit: memorandum reeds geschreven en bezorgd aan alle gemeenteraadsleden, de 

Algemeen Directeur en voorzitters van de adviesraden. 

Senioren: memorandum reeds geschreven en bezorgd aan alle gemeenteraadsleden, de Algemeen 

Directeur en voorzitters van de adviesraden. 

Jeugd: Werd gisteren op de jeugdraad besproken. De jeugdraad zal alle partijen contacteren om 

hun speerpunten te bevragen. Op basis daarvan plannen ze een bevraging bij jongeren over een 

aantal maatschappelijke thema’s. Op basis van die resultaten zullen ze zelf een aantal 

aandachtspunten op papier zetten. De aanpak is anders omdat het gevoel leeft bij de jeugdraad 

dat jongeren vandaag niet geboeid zijn door de verkiezingen. Vandaar dat ze gericht jongeren aan 

het woord willen laten. De jeugdraad wil daar graag ook een sprekersavond aan koppelen. Nog 

geen concrete timing aan gekoppeld. 

Bib: Marjon geeft aan dat de bibraad zich niet als adviesraad profileert en ook van statuut zal 

veranderen. Ze wil zich in de toekomst als bibforum profileren om inspraak van de bezoekers te 

optimaliseren. De werking is anders dan die van de traditionele raden.  

Sport: Rob is niet gekend met het concept, na de afgelopen jaren acht hij de kans klein dat er een 

uitgebreid document zal opgemaakt worden. Hij bespreekt het wel op de volgende sportraad. 

 

De raad vraagt of er een mogelijkheid bestaat om alle memoranda te verzamelen en te publiceren 

op een gezamenlijke pagina op de gemeentelijke website. Dat kan een tijdelijke pagina zijn tot na 

de verkiezingen. Ben stelt een voorstel tot advies op.  

 

4.4 GROS & Milieuraad: Duurzame DoenderDag – lente-editie 

Deze zal doorgaan op zaterdag 09.03.2024. Het programma bestaat uit onder meer: zwerfvuilactie 

– repair café – fashion swap – themastanden over duurzaamheid in de Bib – infostanden van o.a. 

Interrand, Tuinrangers en Klimaatalliantie – workshop voor kinderen: muziek maken van papier en 

karton – filmvoorstelling – … 

M.b.t. traditionele Duurzame DoenderDag voor oktober, hier werd aan het bestuur de vraag 

gesteld of deze (gelet geprangd tussen het druivenfestival en de verkiezingen) kan georganiseerd 

worden op zaterdag 05.10.2024 – het antwoord is nog onderweg. 
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5. Nieuws vanuit de diensten 

5.1. Nieuws over de dienst Vrije Tijd 

Ben geeft kort toelichting over de dienst vrije tijd en de vele wijzigingen die er de afgelopen 

maanden hebben plaatsgevonden. In maart zal de dienst afscheid nemen van twee coördinatoren; 

Tessa (Lokale Economie en Toerisme) en Katrien (Cultuur en Gemeenschapsvorming).  

Daarnaast verwelkomen we ook twee nieuwe administratieve medewerkers ; Dorien Charlier die 

een contract van 2 jaar gekregen heeft en Sofie Raveyts die tot eind september werd 

aangeworven om deels het wegvallen van Katrien en Tessa mee op te vangen. 

 

Na het ontslag van het afdelingshoofd Mens werd er ook voor gekozen om Celien Van San, de 

welzijnscoördinator, in te kantelen in de dienst Vrije Tijd. Zij zal voortaan aan Ben rapporteren. 

 

Chris vraagt, naar aanleiding van de aanwerving van Sofie, of er in de nieuwe legislatuur naar de 

statuten van de raden kan gekeken worden. Hij doelt specifiek op de stipulering dat 

gemeentepersoneel geen (bestuurs)lid mag zijn. Een regel die moet herzien worden. De 

aanwezigheid van elke betrokken Hoeilander/vrijwilliger is sowieso een meerwaarde. 

En, in tegenstelling tot een politiek mandataris heeft een personeelslid geen algemene 

beslissingsbevoegdheid. Daardoor is het perfect mogelijk om een personeelslid binnen een 

adviesraad te laten functioneren, met respect voor de algemene regel van onthouding ingeval van 

belangenconflict (een regel die sowieso voor alle leden van een adviesraad van toepassing is). De 

raad is het unaniem eens en stelt voor om dit meteen in een formeel advies te gieten. 

 

Ben is sinds kort ook vast lid van het MAT, het managementteam. Daar zitten, naast de algemeen 

directeur en financieel directeur, ook de afdelingshoofden, directrice van het woonzorgcentrum 

en diensthoofd personeel in.  

 

Chris vraagt een (tijdelijk) organigram van de organisatie, het is nu onduidelijk gezien het grote 

verloop.  

 

5.2. Aanleg wadi in het Jan van Ruusbroecpark 

Gezien er de afgelopen weken en dagen een aantal vragen zijn binnengekomen mbt de 

markeringspaaltjes in het park wou Ben graag wat meer duiding geven over de mogelijke aanleg 

van een wadi in het park. 

 

Pieter licht toe dat in de vergunning staat omschreven dat het lokaal bestuur geen akkoord geeft 

over de plaats van de wadi. Alle verenigingen die in het park een aanzienlijke organisatie hebben 

zijn bevraagd en hebben de proefopstelling gezien. Hun feedback werd gevraagd en zal verzameld 

worden. De definitieve knoop zal binnen 2 weken op de gemeenteraad doorgehakt worden. 

 

Chris vindt het opmerkelijk dat dergelijk groot project niet op voorhand op de milieuraad 

besproken is geweest. Er is nochtans een advies ingediend met de vraag om een visienota over het 

park te ontvangen alvorens er grote projecten worden uitgevoerd.  
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Chris herhaalt heel duidelijk de vraag voor een totaalvisie voor het park. Er is begrip dat alles niet 

tegelijkertijd kan, maar een globale toekomstvisie is wel wenselijk. Nu komt het gesaucissoneerd 

binnen, als er al überhaupt iets binnenkomt.  

 

 

6. Varia 

 

6.1. Agenda gemeenteraad 

Adviesraden krijgen de agenda van de gemeenteraden doorgestuurd ter info. De opmaak van de 

agendapunten is echter zo onduidelijk dat de voorzitters het gissen hebben naar de inhoud. Er 

worden ook geen bijhorende stukken bijgeleverd. Oproep om een agenda op te maken die bondig, 

maar begrijpelijk is voor externen. Ook de besluitenlijst is onleesbaar, cfr vervanger van Marc 

Vanderlinden als GR-lid (zie punt O.P.5. van de Besluitenlijst van de gemeentraad dd 29.01.2024). 

 

Voorstel tot advies opmaken. 

 

6.2. Infrastructuur – serre GC Felix Sohie 

Doorgang richting Tuinendaal, staat heel veel rommel. Welke impact heeft dit op de 

brandveiligheid, waarom staat al die rommel daar? Ben zoekt het uit. 

Er is recent een uitgebreide brandoefening geweest in het GC, tijdens een schoolvoorstelling. Ben 

vraagt na of hiervan een verslag kan gedeeld worden met de raad. 

 

6.3. Vrijwilligersbeleid 

Eind vorig jaar waren er in de milieuraad een aantal mensen die wegens omstandigheden hun 

engagement hebben stopgezet. Er zijn helaas geen algemene budgetten voor het bedanken van 

vrijwilligers binnen de gemeente. Zeker voor raden zoals milieu, die niet over werkingsbudgetten 

beschikken is dat een gemis. Mobiliteitsraad beschikt ook niet over eigen middelen en deelt deze 

bezorgdheid.  Advies opmaken met de vraag om alle adviesraden over een jaarlijks budget te laten 

beschikken zodoende dat ze het voor dergelijke initiatieven kunnen aanwenden. 

 

In het verlengde daarvan kan er ook meer ingezet worden op een grotere appreciatie naar de 

raden toe; niet enkel de mogelijkheid om vrijwilligers te bedanken, maar ook zaken zoals 

bijvoorbeeld drank aanbieden tijdens vergaderingen geven blijk van appreciatie aan de mensen 

die zich vrijwillig inzetten voor de raden en de gemeente. 

 

De regionale vrijwilligersdag die vanuit de Vrijetijdsregio wordt georganiseerd is te informatief, 

was vorig jaar ook niet interessant. Vrijwilligers willen appreciatie en informele ontmoeting, nu is 

de insteek nog te veel dat het een vormend karakter moet hebben. 
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6.4. Vraag naar milieu en gecoro 

De milieuraad ontving een vraag van een onderzoeksgroep van de KU .Leuven om deel te nemen 

aan een sessie over vergunningscases. Er werden nog nooit vergunningscases ter sprake gebracht 

op de raad dus Chris zal er niet op kunnen ingaan. De onderzoeksgroep haalt echter aan dat 

vergunningscases zoals milieuvergunningen echter wel de bevoegdheid zijn van deze raden. Te 

bespreken met de secretaris en bevoegde schepen of hier in de toekomst een aangepaste 

werkwijze wenselijk is.  

 

6.5. Aangepaste busregeling De Lijn 

De mobiliteitsraad werkt, samen met de mobiliteitsambtenaar aan een plan om een avond te 

organiseren, onder andere voor de inwoners van wijk Sloesveld, om actuele mobiliteitsproblemen 

te bespreken en in kaart te brengen. Op basis van de verzamelde informatie kunnen er eventuele 

alternatieven/oplossingen gezocht worden.  

 

6.6. Waarde van het interradenoverleg 

Erwin herhaalt opnieuw dat het interradenoverleg een zinvolle vergadering is en is verheugd met 

de goede opkomst. Het overleg dient als platform voor uitwisseling en betere samenwerking, dat 

kan maar werken als de raden ook maximaal aanwezig zijn.  

 

6.7. Feest van de Sport  

In november vond opnieuw het Feest van de Sport plaats. Dat was opnieuw een heel groot succes, 

misschien zelfs iets te groot. Er komt elk jaar een steeds grotere groep mensen op af, terwijl het 

jaar na jaar wel moeilijker wordt om genomineerden te ontvangen voor bepaalde categorieën. De 

sportraad gaat intern nadenken over het format en een eventuele aangepaste aanpak.  

 

6.8. Fairtrade naar Fair 

Gros zorgde voor de verlenging van de titel Fairtrade-gemeente voor Hoeilaart. Bedoeling is echter 

om over te stappen van Fairtrade-gemeente naar Faire Gemeente. Het voorstel van Carmen was 

om een toelichting op het interradenoverleg te voorzien van wat Faire Gemeente net inhoudt, de 

suggestie vanuit de raad was toen om het open te trekken naar iedereen. Die datum is intussen 

geprikt; 18 maart 2024, aanvangsuur wordt nog vermeld. Iedereen is van harte welkom! 

 

6.9. Boodschappen van algemeen nut 

Opmerking dat de communicatiekanalen van de gemeente nu niet altijd optimaal benut worden. 

Veel berichten worden via sociale media gedeeld, maar die hebben niet altijd een optimaal bereik. 

Bijvoorbeeld het niet ophalen van vuilnis vanwege de sneeuw is enkel op facebook gedeeld, 

waardoor heel wat mensen niet bereikt werden met alle gevolgen van dien. Vaak slechts 

gedeeltelijk gebruik, bijvoorbeeld wel op de app, maar niet in de nieuwsbrief (of omgekeerd). Ook 

blijkt dat sommige erin opgenomen linken niet altijd correct werken. Suggestie vanuit de raad om 

de brede waaier van communicatiemiddelen ruimer te benutten. 
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6.10. Datum volgende vergadering 

 

2 mei 2024 – 20.00 uur 


